
Vragen van de raad 
Gesteld op 8 december 2023 

Beantwoord op  

Partij Verenigd West Betuwe, D66 

Onderwerp Standplaatsen 

 

Tijdens het gebiedsgericht ontmoeten in Varik/Heesselt op 21-11-2023 is ons ter ore 

gekomen dat standplaatshouders van de wekelijkse markt aldaar zijn gestopt en dat 

potentiële nieuwe standplaatshouders zijn afgehaakt alvorens hun vergunningsaanvraag was 

afgerond. De fracties van Verenigd West Betuwe en D66 West Betuwe hebben hierover de 

volgende vragen: 

Vraag 1 

Klopt het dat standplaatshouders in Varik zijn gestopt, en zo ja hoeveel betreft dat? 

Vraag 2 

Wat is de reden (dan wel wat zijn de redenen) dat gestopt is? 

Vraag 3 

Klopt het dat potentiële nieuwe standplaatshouders hun aanvraag hiervoor hebben 

ingetrokken/zijn afgehaakt voordat de vergunning werd verleend, en zo ja hoeveel 

standplaatshouders aanvragen betreft dit dan? 

Vraag 4 

Wat zijn de redenen dat zij afgehaakt zijn? 

Vraag 5 

Is gemeentelijk beleid (bijvoorbeeld de hoogte van de precariobelasting voor standplaatsen) 

mede van invloed geweest op het stoppen/niet doorzetten van standplaatshouders? 

Vraag 6 

Zijn er in andere kernen ook standplaatshouders gestopt dan wel voortijdig afgehaakt? 

Vraag 7 

Zo ja, wat is de reden (zijn de redenen) dat deze standplaatshouders gestopt zijn? 
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